













1、公司大门
2、办公大楼
3、产品展厅
4、车间厂房
5、公司前台
6、厂区环境

### 企业属性

民营科技型中小企业。

### 成立时间

1991年。现代化厂房2万平方米,可同时提供产品或服务500-1000家企业。

### 员工优势

大部份干部职工从事本专业十五年至二十年时间。

### 生产优势

以自主把握核心技术为原则,采用国际标准的加工工艺及方法,采用国际 品牌机械设备。

### 质量优势

采用国际标准材料与物件,定期更新最先进设备,严格实施 ISO9001 质量 管理体系。

### 设计优势

坚持自主创新,已获32项发明专利及30余项实用新型专利,并以每年增 超10项为目标持续创新。

### 产品优势

自主知识产权或最新设计,有特色亮点,有些产品属于首创发明,有些属 于技术领先,产品包含国际标准钢材与轴承,国际标准电器与气动元件和 PLC、PC 自动化控制,十年的产品保障期。

### 经营优势

每一拉链生产地区都有我们从事十年以上的专业经理为你落实订单需求. 并且能提供技术咨询以及拉链制造过程的一些专业知识服务,以适中公开 公平的价格保持产品的性能与价格比的优势。

### 服务优势

每一拉链生产地区都有我们的售后服务人员,为用户提供免费上门服务、 操作指导、技术支持,以保障用户的生产订单顺利地完成为目标。

## **COMPANY PROFILE**

公司简介

南自己放放了。路的第九 去赢的旗名和巡的落意 ---- Jon the 2

### Type of enterprise

Private scientific small and medium-sized enterprise Founded in

1991

### Size of enterprise

It owns modern workshops covering a building area of 20,000m2 and can provide products or service for 500~1,000 enterprises simultaneously.

### Advantage of staff

Most of cadres and staff have taken up this industry for ten to fifteen years. Advantage of production

With the principle of grasping core technology independently, it utilizes processing technique and methods conforming to international standards and mechanical equipments of world-famous brands

### Advantage of quality

It utilizes materials and articles conforming to international standards, updates up to most advanced equipments periodically and executes ISO9001 quality management system strictly.

### Advantage of design

It persists in independent innovation, owns 32 patents for invention and more than 30 patents of utility model and aims at generating no less than ten patented technology every year.

### Advantage of produc

It has independent intellectual property or latest design and has features. Some of products are of initial invention; some of products have advanced technology. Products include steel products and bearings conforming to international standards, electrical appliances and pneumatic components conforming to international standards and PLC and PC automatic control products. There is a product guarantee period of ten years.

### Advantage of operation

In each zipper production area, there are professional managers who have taken up this industry for more than ten years meet your demands in orders, provide technical advice and professional knowledge service for zipper production process, and reasonable and faire price will keep the advantage of performance-price ratio of the products.

### Advantage of service

In each zipper production area, there are after-service personnel of this Company. They can provide free service, operation guidance and technical support in field for assuring that production orders from the clients can be accomplished smoothly.



The courage and ambition are shown from the grand plan or the important decision. With 20 years of wisdom and courage, achieve stable expression, and only the precise manufacturing and advanced technology can achieve. Zhenyu products can powerfully show your courage and ambition with scientific production. Please visit zhenyu products exhibition hall.

# 



研发技术

我们所实现的是一种将先进的技术转化为先进的生产力的过程, 更是将技术最大化体现的过程。 我们将坚定不移地沿着以技术为核心的道路前进。

We pursue to transfer the advanced technologies into advanced productivity and maximize the application of technologies.We will constantly advance forward based on technologies.











# **OUR HONOR** 公司荣誉



and produced and	Strange ?
02	公司介绍 Company profile
06	公司荣誉 Our honor
08	新产品介绍 New product intre
12	金属拉链机械产品 Metal zipper proc
29	尼龙拉链机械产品 Nylon zipper proc
43	塑钢拉链机械产品 Plastic zipper pro
54	隐形拉链机械产品 Invisible zipper pl
61	部分产品元件材料 Components and
62	部分模具 Partial dies
65	拉链部分辅料规格 Zipper part acces
66	测定拉链强度的方 Method for testin
67	中华人民共和国轻 Light industry sta
68	行业精密物料 Industry precision
1111	S. M. S. S. S.

**CONTENTS** 目录

roduction

品介绍 oduct introduction

品介绍 oduct introduction

品介绍 oduct introduction

品介绍 product introduction

확 I materials for the machines ( partial )

各图表 ssories specifications chart

方法 ng zipper strength

圣工业标准 andard of the people's republic of china

on materials